

**“Berjaya Youth Short Film Competition”  
SHOWCASE YOUR CREATIVE TALENT**

BCorp is organizing its 3<sup>rd</sup> Berjaya Youth Short Film Competition for Malaysian youth aged 18 to 25, to share their inspiring stories through film and to encourage the youth to express their creativity and showcase their talents.

This year, submissions for the competition must touch upon one of four themes, namely Harmony, Celebrate, Animals and Mother Earth. The closing date is on 26 August 2013.

4 local film producers were invited to the panel of judges – Ah Niu, Afdlin Shauki, Gayatri Pillai and Datuk, Paduka Shuhaimi Baba. The judges will short-list 10 films from among all entries and post them on the official competition website [www.berjayayouth.com](http://www.berjayayouth.com) for members of the public to vote. The most popular entry will be awarded the People’s Choice Award.

At the final stage of the competition, the 10 films will be shown at an awards ceremony which will be held later this year where the judges will select the grand prize winner, first and second runners-up.

Prizes worth more than RM80,000 in total will be given away to the winners of the competition, with the grand prize being RM30,000 cash and a Canon EOS 5D Mark III camera worth RM10,199; the 2<sup>nd</sup> prize is RM12,000 cash and a Canon EOS 6D camera worth RM6,299, while the 3<sup>rd</sup> prize is RM5,000 cash and a Canon EOS 60D camera worth RM4,299. The winner of the People’s Choice Award will walk away with RM8,000 cash.

Jehan Miskin, who served as the judges’ producer for the 3<sup>rd</sup> time, said that the above-mentioned competition is meant to create a platform for the youth to actively rise up their unique and a better conceptualized movie.

中國報  
CHINA PRESS  
03.08.2013  
星期六

**成功青年短片賽  
發揮創意才華**



■杰韩斯基（右）呼吁喜欢电影拍摄的青年踊跃参加成功青年短片竞赛。

成功集团主办第3届成功青年短片竞赛，公开予年龄介于18岁至25岁的大马青年参加，藉由电影分享他们振奋人心的故事，并鼓励他们发挥创意和才华。

今年竞赛分为4个主题，即和谐、欢庆、动物及大地，截止日期是8月26日。

4位本地电影制作人，包括阿牛、阿夫林沙乌奇、卡雅迪比赖及拿督巴杜卡苏海米峇巴将担任评审，从中挑选出10部作品，之后作品将放上官网 [www.berjayayouth.com](http://www.berjayayouth.com) 供大众投选，最受欢迎的作品将获得最佳人气奖。

在竞赛最后阶段，10部作品将在今年举行的颁奖礼，揭晓冠、亚及季军成绩。

奖品总值逾8万令吉，冠军获得3万令吉现金及价值1万199令吉的佳能EOS 5D MARK III相机；亚军奖品是1万2000令吉现金及价值6299令吉的佳能EOS 6D相机；季军可得5000令吉现金及价值4299令吉的佳能EOS 60D相机，而最佳人气奖可得8000令吉奖金。

第3度担任评审的制作人杰韩斯基说，上述竞赛为年轻电影人提供平台，让他们踊跃提出独特及更好的电影概念。

(VL)

☎ 03-2149 1337

🌐 [www.berjayayouth.com](http://www.berjayayouth.com)